聖 餐 主 日 崇 拜


2019 年 1 月 6 日   早上 11 時正
Sunday worship 
　
　
6. January 2019 11am
　
1.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing




2.
宣召  Calls to Worship






3.
使徒信經  The Apostles' Creed 






4.
詩歌敬拜  Hymns
1.  我的神 我敬拜你  My Lord, I Worship You




2.  美哉主耶穌  Fairest Lord Jesus！


5.
讚美禱告  Praise & Prayer






6.
讀經
*  舊約： 以賽亞書  Isaiah  51：4 - 8



Scripture reading s
*  新約： 哥林多後書  2 Corinthians  4：1 - 6


7.
詩歌  Hymns
*  他是主  He is Lord




8.
聖餐  Holy Communion






9.
講道 / 分享
*  題目  Topic：《福音開創的新時代》



Sermon
*  Topic：《The New Epoch of the Gospel》




*  經文  Verses： 馬可福音  Mark  1：14 - 15


10.
回應詩歌  Hymns
*  專心仰望耶穌  Focus on Jesus



11.
奉獻、代禱  Offerings、supplication





12.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions
13.
歡迎及家事分享  Welcome and  Announcemen t



14.
安靜、鳴鐘響  Be quiet






講道經文 / Sermon Verses：
馬可福音  Mark  1：14 - 15


1:14  約翰下監以後，耶穌來到加利利，宣傳　神的福音，

1:15  說：「日期滿了，　神的國近了。你們當悔改，信福音！」

******************************************************************

代禱事項  Prayer Requests：



→
為2018年感恩，為2019年的到來祈禱，求主帶領教會。                      



             Giving thanks to God for the 2018, and pray for the new year to come.        


→
為旅行外出的弟兄姊妹祈禱，求主看顧保守他們出入平安。



Pray for the safe travel of brothers and sisters. May God protect and 



lead them in peace.





→
為所有宣教機構和宣教士禱告，特別是在中國服事的宣教士



和傳道人。Pray for all mission organizations and missionaries, 



particularly for those who serve in China.




→
為世界各地突發的災害和死傷者的家屬禱告，求主安慰。



Pray for the people died or wounded in  accidents and disasters around 



the world. May the Lord comfort.




家 園 訊 息  Announcement






歡迎參加主日崇拜，祝大家元旦快樂！





Welcome to the Sunday worship service。Happy New Year！ 



→
感謝神的保守和供應，2018年底教會經濟已經沒有缺乏，感謝弟兄姊妹

們的代禱和奉獻。       Thank to Gods provision, the church economy is no longer 

lacking at the end of 2018, thank you for your prayers and giving.    



2018年的雜費 kr. 90.352,40已全數付清。





Fellesutgifter for 2018 - hele beløpet på kr. 90.352,40 er betalt.


→
崇拜後13.00在一樓有長者以諾團契聚會，歡迎參加。




After the worship there will be monthly meeting for  the elderly Enoch Fellowship

at 13.00 on the first floor. 






→
每年一次的跨文化，跨宗派的《為奧斯陸禱告》將於1月9日晚上7點

在Filadelfiakirken舉行，一連舉行幾天的禱告，歡迎所有弟兄姊妹參加。

"Bønn for Oslo" will be opening on the 9 Jan.kl.19.00 in Filadelfia Church. 

It is cross cultural, and cross confessional prayer meeting for all who concern 

about the spiritual needs of the city.





→
教會每週四晚上5.30-7.00有禱告會，主日崇拜也有代禱時間，如弟兄姊妹

有代禱事項，請寫在紙條上交給陳牧師，或通過微信、電話聯繫，為你們

禱告，也歡迎大家參加禱告會。The church has a prayer meeting every 

Thursday evening from 5.30 to 7.00pm. There is also a prayer time in Sunday 

worship. If you have any prayer items, please contact Pastor Chen, or contact him 

by WeChat or telephone. Everyone is welcome to attend the prayer meeting.
→
牧者行蹤/ Travel Schedule







Ivy/Glen宣教士於1月2至23日放假，探訪加拿大親人。




Ivy and Glen will have vacation from 2-23 Jan to visit their families. 


*
      陳牧師1月11-13日探訪Bergen。 Pastoral visits Bergen 11-13 Jan.                          


→
北歐華人基督教會舉辦會徽設計活動，如欲參加設計徵集的弟兄姊妹，

請將會徽設計於2019年1月15日前電郵聯合理事會秘書唐宛男姊妹



 (tangwannan@hotmail.com)，會徽設計期望包含元素為十字架/基督，

聖經，合一/家庭，見證，北歐地圖等。評審將以不記名方式進行，

於2019年3月1日公布最終評審結果，並於4月1日起正式啟用。



NCCC logotype design: NCCC council calls a logotype design for all NCCC 

churches. For those who are interested in participation, please email your proposed 

logotype design to NCCC secretary Sister Wannan Tang (tangwannan@hotmail.com)

before 15th January, 2019. The recommended elements for the logotype design are

Cross/Christ, Bible, Unity/Family, Testimony, Nordic map etc. The final elected 

design will be published on 1st March, 2019, and the implementation will start 

on 1st April, 2019.





